
POROČILO REGIJSKE ORGANIZACIJE KRAŠKO-NOTRANJESKE IN OBALE ZA 
MESEC JUNIJ 2008 
 
 
Na našem področju smo v mesecu juniju imeli največ dela z uskladitvami plač glede na 
dogovor na nivoju KPD.  
 
V Aluminij Oprema in Montal smo z strokovnimi službami delodajalca in ob velikem 
angažiranju predsednika uspeli dogovoriti potreben dvig plač z 1.6.2008. V Livu Hidravliki in 
Kolesa smo se z vodstvom podjetja dogovorili za dvig osnovnih plač nad nivo kolektivne 
pogodbe, ostal nam je še podpis dogovora, ki ga moramo še »ispiliti«, saj mu nasprotuje 
konkurenčni sindikat. V Tomosu, Cimosu, ALT, smo se dogovorili za večji regres kot ga 
predpisuje KPD. Nastajajo velika razhajanja okoli samega Zakona o participaciji pri dobiču, 
kjer nekateri delodajalci stojijo na svojih bregovih okoli razlage. V delu Kovinoplastike Lož 
je bila organizirana stavka zaradi pogojev dela, ki daje že prve sadove. V Lami Dekani imamo 
manjše težave okoli dviga plač, saj tuji lastnik zelo težko razume način organizacije in nivoje 
pogajanj za dvig plač. V Lami in Cimosu smo predlagali uskladitev PKP ali sklenitev nove. 
 
Velik pomen smo v tem mesecu namenili tudi samemu informiranju z doseški na nivoju 
države svojega članstva, zato so v ta nemen bila v več podjetjih organizirani tudi zbori 
članstva ali sestanki IO podružnice na katerih je sodeloval sekretar. 
 
V prihajajočem mesecu bomo posebno vlogo namenili informiranju članstva v sodelovanju z 
Delavsko hranilnico okoli Kartice ugodnosti – bančne kartice, kjer bomo obiskali večino 
podružnic ali organizirali sestanke z njimi. Pred dopusti nameravamo organizirati 
informativni sestanek okoli Participacije zaposlenih pri dobičku, ki bi ga izvedel sekretar z 
obiskom posamezne podružnice, glede na njihove potrebe in želje. 
 
Udeležili se bomo seminarja okoli Prostovoljnega pokojninskega zavarovanja, ki ga 
organizira ZSSS in drugih izobraževanj in sestankov pred poletnimi dopusti. 
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